



Treaty Series

***Treaties and international agreements
registered
or filed and recorded
with the Secretariat of the United Nations***

VOLUME 609

Recueil des Traités

***Traités et accords internationaux
enregistrés
ou classés et inscrits au répertoire
au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies***

**United Nations • Nations Unies
New York, 1971**

*Treaties and international agreements registered
or filed and recorded with the Secretariat
of the United Nations*

VOLUME 609

1967

1. Nos. 8824-8831

TABLE OF CONTENTS

I

*Treaties and international agreements
registered from 3 November 1967 to 15 November 1967*

	<i>Page</i>
No. 8824. United Nations and India:	
Agreement regarding the arrangements for the Second United Nations Conference on Trade and Development. Signed at New Delhi, on 4 November 1967	3
No. 8825. Greece and Cyprus:	
Trade Agreement. Signed at Nicosia, on 23 August 1962	15
No. 8826. Greece and Federal Republic of Germany:	
Agreement (with Protocol and annexes) concerning the protection of marks of origin, designations of origin and other geographical designations. Signed at Wiesbaden, on 16 April 1964	27
No. 8827. Greece and India:	
Trade Agreement (with annexes). Signed at New Delhi, on 14 February 1958	93
No. 8828. Greece and Japan:	
Arrangement regarding settlement of certain Greek claims. Signed at Tokyo, on 20 September 1966	103
No. 8829. Greece and Romania:	
Agreement concerning exemption from taxes on income derived from maritime and air transport operations. Signed at Athens, on 20 July 1963	109
No. 8830. Bulgaria, Czechoslovakia, German Democratic Republic, Hungary, etc.:	
Convention concerning Customs Clearance for the International Transport of goods by road vehicle (GRV Convention) (with annexes). Done at Prague, on 18 November 1965	115

***Traités et accords internationaux enregistrés
ou classés et inscrits au répertoire au Secrétariat
de l'Organisation des Nations Unies***

VOLUME 609

1967

I. N°s 8824-8831

TABLE DES MATIÈRES

I

*Traités et accords internationaux
enregistrés du 3 novembre 1967 au 15 novembre 1967*

	<i>Pages</i>
N° 8824. Organisation des Nations Unies et Inde :	
Accord relatif aux dispositions concernant la deuxième Conférence des Nations Unies sur le commerce et le développement. Signé à New Delhi, le 4 novembre 1967	3
N° 8825. Grèce et Chypre :	
Accord commercial. Signé à Nicosie, le 23 août 1962	15
N° 8826. Grèce et République fédérale d'Allemagne :	
Accord (avec Protocole et annexes) relatif à la protection des marques d'origine, des appellations d'origine ainsi que d'autres noms géographiques. Signé à Wiesbaden, le 16 avril 1964	27
N° 8827. Grèce et Inde :	
Accord commercial (avec annexes). Signé à New Delhi, le 14 février 1958 . .	93
N° 8828. Grèce et Japon :	
Accord concernant le règlement de certaines réclamations grecques. Signé à Tokyo, le 20 septembre 1966	103
N° 8829. Grèce et Roumanie :	
Accord concernant l'exonération fiscale des revenus provenant de l'exercice de la navigation maritime et aérienne. Signé à Athènes, le 20 juillet 1963	109
N° 8830. Bulgarie, Tchécoslovaquie, République démocratique allemande, Hongrie, etc. :	
Convention relative au dédouanement dans le cas des transports internationaux de marchandises par véhicules routiers (Convention TMR) [avec annexes]. Faite à Prague, le 18 novembre 1965	115

	<i>Page</i>	
No. 8831. Czechoslovakia and German Democratic Republic:		
Treaty of friendship, co-operation and mutual assistance. Signed at Prague, on 17 March 1967.		187
ANNEX A. <i>Ratifications, accessions, prorogations, etc., concerning treaties and international agreements registered with the Secretariat of the United Nations</i>		
No. 814. General Agreement on Tariffs and Trade:		
LIII. Protocol for the Accession of Argentina to the General Agreement on Tariffs and Trade (with annex). Done at Geneva, on 30 June 1967.		206
LIV. Protocol for the Accession of Poland to the General Agreement on Tariffs and Trade (with annexes). Done at Geneva, on 30 June 1967		236
No. 970. Geneva Convention for the amelioration of the condition of the wounded and sick in armed forces in the field. Signed at Geneva, on 12 August 1949:		
No. 971. Geneva Convention for the amelioration of the condition of the wounded, sick and shipwrecked members of armed forces at sea. Signed at Geneva, on 12 August 1949:		
No. 972. Geneva Convention relative to treatment of prisoners of war. Signed at Geneva, on 12 August 1949:		
No. 973. Geneva Convention relative to the protection of civilian persons in time of war. Signed at Geneva, on 12 August 1949:		
Notification by Romania to objection to reservations and declaration contained in the instrument of accession by the Republic of Korea to the above-mentioned Conventions		253
No. 1614. General Convention between the Netherlands and France on social security. Signed at The Hague, on 7 January 1950:		
Supplementary Agreement to the above-mentioned Convention (with annex). Signed at Paris, on 1 June 1954		267
Agreement for the application of article 4, paragraph 2, of the above-mentioned Convention (with annex). Signed at Paris, on 1 June 1954 . . .		275

	<i>Pages</i>
N° 8831. Tchécoslovaquie et République démocratique allemande:	
Traité d'amitié, de coopération et d'assistance mutuelle. Signé à Prague, le 17 mars 1967	187
ANNEXE A. <i>Ratifications, adhésions, prorogations, etc., concernant des traités et accords internationaux enregistrés au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies</i>	
N° 814. Accord général sur les tarifs douaniers et le commerce:	
LIII. Protocole d'accession de l'Argentine à l'Accord général sur les tarifs douaniers et le commerce (avec annexe). Fait à Genève, le 30 juin 1967	207
LIV. Protocole d'accession de la Pologne à l'Accord général sur les tarifs douaniers et le commerce (avec annexes). Fait à Genève, le 30 juin 1967	237
N° 970. Convention de Genève pour l'amélioration du sort des blessés et des malades dans les forces armées en campagne. Signée à Genève, le 12 août 1949:	
N° 971. Convention de Genève, pour l'amélioration du sort des blessés, des malades et des naufragés des forces armées sur mer. Signée à Genève, le 12 août 1949:	
N° 972. Convention de Genève relative au traitement des prisonniers de guerre. Signée à Genève, le 12 août 1949:	
N° 973. Convention de Genève relative à la protection des personnes civiles en temps de guerre. Signée à Genève, le 12 août 1949:	
Notification de la Roumanie concernant l'objection aux réserves et à la déclaration formulées dans l'instrument d'adhésion de la République de Corée aux Conventions susmentionnées	253
N° 1614. Convention générale sur la sécurité sociale entre les Pays-Bas et la France. Signée à La Haye, le 7 janvier 1950:	
Accord complémentaire à la Convention susmentionnée (avec annexe). Signé à Paris, le 1 ^{er} juin 1954	256
Accord pour l'exécution de l'article 4, paragraphe 2, de la Convention susmentionnée (avec annexe). Signé à Paris, le 1 ^{er} juin 1954	273